

Ausschreibung DAAD Stipendienprogramm Call for applications DAAD scholarship programme

[English version below]

Liebe Studierende,
liebe Kolleg:innen,

Sie möchten in Deutschland studieren oder ein Forschungsvorhaben realisieren? Sie sind an einem Arbeitsaufenthalt oder einer bilateralen Forschungszusammenarbeit interessiert? Sie möchten an einem Sprachkurs teilnehmen oder Sie waren bereits Stipendiat:in und möchten Ihre Kontakte in Deutschland aufrechterhalten?

Wie jedes Jahr schreibt der DAAD im Herbst verschiedene Stipendienprogramme für Studierende, Graduierte, Doktorand:innen, Promovierte und Hochschullehrende aus.

Das DAAD-Team Kroatien informiert in mehreren Informationsveranstaltungen über die vielfältigen Stipendienmöglichkeiten. Alle Veranstaltungen finden über Zoom statt, Interessierte können sich über die folgenden Links anmelden und erhalten die Einladung dann per E-Mail.

25.10.21 19 Uhr – alle Programme: <https://forms.gle/BsnkXwUUyAizWp1o7>

03.11.21 15 Uhr – alle Programme: <https://forms.gle/SNjqcAeUWhzxs6S9>

11.11.21 18:30 Uhr – Hochschulsommerkurse: <https://forms.gle/ucu66XFtmRiVNT5eA>

Zusätzlich zu den Informationsveranstaltungen wird es freitags um 14:00 Uhr offene Konsultationen für Fragen zu den Bewerbungen geben. Anmeldung hier: <https://forms.gle/k7LfozXy1qTUG5Ld9>.

Informationen zu den ausgeschriebenen Stipendien finden Sie hier: <https://zagreb.diplo.de/hr-de/themen/kultur/daad/2100844>.

Wir freuen uns auf Ihre Anmeldungen und natürlich Ihre Bewerbungen.

Mit besten Grüßen
Judith Hansmeier im Namen des DAAD Kroatien

Dear students,
Dear colleagues,

Would you like to study in Germany or carry out a research project? Are you interested in a study stay or a bilateral exchange of academics? Would you like to take part in a language course, or are you a former scholarship holder and would like to maintain your contacts in Germany?

Every year in fall, the DAAD opens the call for applications for various scholarship programs for students, graduates, PhD students, post-docs, and faculty members.

The DAAD Croatia team provides information about the various scholarship opportunities in several info sessions. These sessions take place via Zoom, interested parties can register using the following links and will then receive the invitation by email.

25.10.21 7 p.m. - all programs: <https://forms.gle/BsnkXwUUyAizWp1o7>

03.11.21 3 p.m. - all programs: <https://forms.gle/SNJqcAeUWhzxs6S9>

11.11.21 6:30 p.m. - university summer courses: <https://forms.gle/ucu66XFtmRiVNT5eA>

In addition to these info sessions, there will be open consultations each Friday at 2 pm for questions concerning the application, registration here: <https://forms.gle/k7LfozXy1qTUG5Ld9>.

Information on the advertised scholarships can be found here: <https://zagreb.diplo.de/hr-de/themen/kultur/daad/2100844>.

We look forward to your registration and of course your application.

Best regards,

Judith Hansmeier on behalf of the DAAD Croatia team